
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2013 – Nr. 4. 

 

VRAGEN van GroenLinks de heer M.T. Gijsbertsen betreffende veiligheid rosse 

buurt A-kwartier. 

(Binnengekomen: 18 januari 2013) 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

Groningen, 29 januari 2013. 

 

 

1. Vindt het college na het vele overleg in het verleden nu wel of niet dat de  

veiligheidssituatie in de rosse buurt in het A-kwartier verder verbeterd moet 

worden? Waarom? 

 

Verbetering van de veiligheid in het A-kwartier is een vaste prioriteit in het 

veiligheidsbeleid van de gemeente. In dat verband zijn er de afgelopen zomer, na 

klachten over de toenemende overlast in de buurt, in het lokale driehoeksoverleg ook 

afspraken gemaakt met politie en Openbaar Ministerie over de extra te nemen en/of te 

intensiveren maatregelen. Het ging daarbij o.a. om:  

- intensivering van het verblijfsverbodenbeleid; 

- onderzoek door de politie naar de mogelijkheden van het gebruik van mobiel 

cameratoezicht; 

- de inzet van medewerkers van Stadstoezicht, en 

- onderzoek naar de mogelijkheid van de inzet van een drugshond. 

 

Met betrekking tot het cameratoezicht wijzen we er op dat de geldende "Verordening 

Cameratoezicht gemeente Groningen", door uw raad vastgesteld op 15 december 

2010, de burgemeester niet de mogelijkheid biedt om te besluiten tot toepassing  

van cameratoezicht in het A-kwartier. Op basis van die verordening mag camera-

toezicht alleen worden toegepast in gebieden waar regelmatig grote aantallen mensen 

aanwezig zijn en relatief veel geweldsdelicten plaatsvinden. Indien uw raad het 

mogelijk wil maken dat o.g.v. artikel 151c van de Gemeentewet, in het kader van de 

handhaving van de openbare orde, wel cameratoezicht in het A-Kwartier mag worden 

toegepast, vereist dat een wijziging van de criteria die in de huidige verordening zijn 

vastgelegd. 

Cameratoezicht is op dit moment theoretisch wel mogelijk op basis van artikel 2 van 

de Politiewet. Het gaat dan om tijdelijk (mobiel) cameratoezicht waartoe de politie 

kan besluiten. We zijn met de politie in overleg over de vraag of zij van de mogelijk-

heid gebruik willen gaan maken. 
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Medewerkers van Stadstoezicht leveren sinds afgelopen zomer een bijdrage aan het 

toezicht in het A-kwartier. De drugshond wordt door de politie ingezet bij doel-

gerichte acties waarbij geprobeerd wordt zoveel mogelijk dealers op heterdaad te 

betrappen.  

 

De overlast in het A-kwartier is erg hardnekkig en gaat om meer dan de overlast die  

rechtstreeks aan de feitelijke beoefening van de raamprostitutie te koppelen is.  

Raamprostitutie, drugsgebruik- en drugshandel en de fysieke omstandigheden van de  

buurt hebben alle invloed op de overlast. In een onderzoeksrapport van Intraval van  

januari 2012 wordt ook nog eens bevestigd dat  zolang er nog raamprostitutie is, er 

niet alleen geen einde gemaakt kan worden aan overlast, die rechtstreeks het gevolg is 

van de aanwezigheid van raamprostitutie, maar ook geen einde gemaakt kan worden 

aan een andere grote bron van overlast: die van drugsgebruik en drugshandel. Mede 

om die reden heeft de burgemeester in 2010 besloten om vanaf 2016 geen exploitatie 

van raamprostitutiebedrijven in het A-kwartier meer toe te staan. 

 

Met betrekking tot de veiligheid in de prostitutiebedrijven merkt het college op dat  

dat vooral een verantwoordelijkheid van de exploitanten is. In de Algemene  

Plaatselijke Verordening Groningen zijn daartoe diverse voorschriften opgenomen.  

Op de naleving daarvan wordt door de gemeentelijk toezichthouders prostitutie  

consequent toezicht gehouden. Het gaat daarbij met name om de aanwezigheid van  

een alarmsysteem in de prostitutieinrichtingen en de aanwezigheid/nabijheid van de  

exploitant of een beheerder gedurende de openingstijden.  

 

2. Het college zegt al regelmatig te overleggen en organiseert nu opnieuw een  

bijeenkomst. Wanneer kunnen we besluiten verwachten over het treffen van 

nadere veiligheidsmaatregelen in de rosse buurt in het A-kwartier?  

 

De besluiten en/of afspraken over de nadere veiligheidsmaatregelen zijn al genomen 

in het lokale driehoeksoverleg van 9 juli 2012. 

We zijn in overleg met de politie om te bezien welke intensivering van de 

overlastaanpak nog mogelijk is. 

  

3. Heeft het college ook zelf ideeën over mogelijke veiligheidsmaatregelen in de 

rosse buurt? Zo ja, welke?  

 

Zie onder 1 en 2. 

 

4. Is het college überhaupt bereid om tot de tijd dat de rosse buurt in het A-

kwartier wordt opgeheven aanvullende veiligheidsmaatregelen te nemen? 

 

Het college zet maximaal in op te nemen veiligheidsmaatregelen. Met de politie is de 

burgemeester in gesprek om te bezien of een al dan niet tijdelijke politiepost een 

nadere bijdrage kan leveren aan verhoging van de veiligheid. Daarnaast verkennen we 

de mogelijkheid van inrichting van een expliciete multidisciplinaire taskforce van 

handhavers en hulpverleners. 

We maken daarbij echter wel de kanttekening dat de overlast niet volledig zal 

verdwijnen zolang er nog prostitutiebedrijven in de buurt geëxploiteerd worden. 
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5. Hoe waarborgt het college de veiligheid van en zorg voor de vrouwen die 

werken in het A-kwartier terwijl/nadat de raamprostitutie daar beëindigd 

wordt? 

 

Gedurende de afbouw van de prostitutie in het A-kwartier zal de zorg voor vrouwen  

onverminderd worden voortgezet. De gemeentelijk toezichthouders prostitutie en de 

politie hebben regelmatig contact met de vrouwen en zullen dat gedurende de 

afbouwfase ook voortzetten. Ook de werkzaamheden van de vertrouwenspersoon 

prostitutie van de MJD in het A-kwartier zullen, zo lang als nodig, worden voortgezet. 

Na beëindiging van de prostitutie per 1 januari 2016 zullen er geen prostituees meer in 

het A-kwartier werkzaam zijn.  

 

 


